
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τους Υπουργούς  

 Οικονομικών 

 Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: «Ενίσχυση του κλάδου οδικών μεταφορών για την αντιμετώπιση 

των επιπτώσεων της αύξησης των τιμών των καυσίμων» 

Ο Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ Χρήστος Γιαννούλης καταθέτει ως αναφορά την 

από 10/10/2022 με αριθμ. πρωτ.: Α12/0617 επιστολή της Ομοσπονδίας 

Φορτηγών Αυτοκινητιστών Ελλάδος (ΟΦΑΕ), σχετικά με την ενίσχυση του 

κλάδου οδικών μεταφορών για την αντιμετώπιση των επιπτώσεων της αύξησης 

των τιμών των καυσίμων Η ΟΦΑΕ ζητά την επιδότηση του καυσίμου για τον 

κλάδο των οδικών μεταφορών, σύμφωνα με τα χρηματοδοτικά εργαλεία και τις 

δυνατότητες που δόθηκαν από την ΕΕ μέσω του Temporary Crisis Framework. 

Από τις αρχές του 2021 έως τώρα, η τιμή των καυσίμων στην Ε.Ε. αυξήθηκε 

ακόμη έως και 80%. Τα καύσιμα αποτελούν περίπου το 45% του λειτουργικού 

κόστους ενός φορτηγού οχήματος, ενώ το ποσοστό σήμερα αγγίζει το 70% 

λόγω της αύξησης της τιμής τους. Παράλληλα, η μετακύληση των αυξήσεων 
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στους πελάτες των μεταφορέων είναι πρακτικά αδύνατη καθώς η αγορά 

αδυνατεί να ανταπεξέλθει και έτσι οι μεταφορείς καλούνται να απορροφήσουν 

την αύξηση του κόστους πετρελαίου σε είδη και υπηρεσίες τις οποίες 

χρησιμοποιούν. Επειδή η ΟΦΑΕ έχει προτείνει την μείωση του ειδικού φόρου 

καυσίμου, ή εναλλακτικά την εφαρμογή πλαφόν στην τιμή διάθεσης του 

πετρελαίου κίνησης στους επαγγελματίες μεταφορείς για να επανέλθει το 

κόστος της μεταφοράς σε βιώσιμα επίπεδα, ο Βουλευτής καταθέτει ως 

αναφορά την παρούσα επιστολή με σκοπό όπως ικανοποιηθούν τα παραπάνω 

αιτήματα. 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο. 

Αθήνα 12/10/2022 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Χρήστος Γιαννούλης 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 





 




